
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39 vragen)
 

Sliedrecht, 3 maart 2023

Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad Sliedrecht

Steller vragen: raadslid de heer M.J.H. Jongeneel (fractie: Slydregt.NU)

Onderwerp:  Ontwikkeling(en) Sliedrecht Noord

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 kalenderdagen schriftelijk te
beantwoorden aan de steller.

1. Is er een besluit betreffenden de verlening van subsidie ten behoeve van de aanleg 
van een viaduct over de A15 ter hoogte van Sporthal en Zalencomplex De Lockhorst 
aan de noordzijde en het Burgemeester Feitsmapark aan de zuidzijde en zo ja, kunt u 
het besluit overleggen?

2. Onder welke voorwaarden is de subsidie verleend?

3. Heeft het college opdracht gegeven aan een adviesbureau op welke wijze het viaduct 
kan worden aangelegd en zo ja, kunt u de opdracht overleggen? 

4. Hoe luidt de opdracht aan het adviesbureau?

5. In het geval geen opdracht is verstrekt gaat het college dan derden inschakelen om 
advies in te winnen en hoe zal de opdracht dan luiden?

6. Hoe wordt de continuïteit van de bedrijfsvoering van de exploitanten van de Sporthal 
en Zalencomplex De Lockhorst in de toekomst geborgd.

7. Hoe worden de activiteiten van de sport verenigen en de moestuin in de toekomst 
geborgd?

8. Het college heeft een ontwikkelingsovereenkomst gesloten met de particuliere 
grondeigenaren alsmede ontwikkelende aannemers. Kunt u de overeenkomst 
overleggen?

9. Wat is het doel dat partijen bij de ontwikkeling nastreven?

10.Hoe past de vestiging van een Asielzoekerscentrum in het te ontwikkelen gebied?

11.Zijn met betrekking tot bovenomschreven participatie activiteiten opgestart en zo ja, 



in welk stadium verkeren deze activiteiten en zijn er resultaten te melden?
 

Toelichting: In het bovenomschreven gebied is inmiddels sprake van een groot aantal 
(bouw)activiteiten en Slydregt.NU vraagt zich af in hoeverre deze activiteiten met elkaar zijn 
afgestemd en bestaande activiteiten in de toekomst niet worden geblokkeerd.  

M.J.H. Jongeneel


